



COMMUNIQUE N° D/22/223 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours direct des 16 et 17 octobre 2021 pour le recrutement de dix (10) **Journalistes**, session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the written parts of the direct competitive examination of 16 and 17 October 2021 to recruit 10 (ten) Journalists, for the 2021 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	JRLM112	ABAKAR ALI
2.	JRLR016	ALIROU YEDIDIA JONAS
3.	JRLR074	APONGNWU AFESEH ALOMONWING
4.	JRLG018	BAIMELE JEROME
5.	JRLR084	DAÏDOUWE DJAKBA CANICHA
6.	JRLY111	DIKOUME MPELFOM ANGELE SONYA
7.	JRLL060	EBAH ROSE JOCELYNE AGNES
8.	JRLR080	EFFOUDOU MANI DELISA
9.	JRLR043	EKANE METUGE MESODE
10.	JRLR070	ELEMBE EWOLO HELENE GWELADYS
11.	JRLA108	EMMANUELLA LIMUNGA NJIE
12.	JRLR106	ENGOH SABRIANNA NJI
13.	JRLF041	GANGOUM NOUMBISSIE ANGE
14.	JRLG065	HAMAN DIEZOUNBE INNOCENT
15.	JRLN013	ILASSA HAMADJODA
16.	JRLR036	KALTOUMATA DEIDEI
17.	JRLR044	LINDJECK LINDJECK ANTOINE AYMARD
18.	JRLD046	LONTSI FOFU JOSIANNE
19.	JRLF034	MAKAMTE FONDOP ANAI DORIANE



20. JRLR006 MANEDONG ZEUFACK FLORETTE
21. JRLR050 MARYAMOU ABDOURAMAN MAMA
22. JRLR010 MAWEL ARNAUD NICOLAS
23. JRLR035 MENDANA VIRGINIE LAURE
24. JRLB062 MILDRED NDOUM WUNG
25. JRLF097 NGALI LINDA MENGWETOUH
26. JRLR033 NGO BIUMLA BIAG PRUDENCE LUNE
27. JRLR081 NGO NGUIMBOUS CECILÉ JEANNETTE PASCALINE
28. JRLR086 NJUPLONG YVAN DOMINA
29. JRLR001 NKOUE ELANGA DELPHINE
30. JRLR068 NOUNGA NKONGNE GILL MAEVA
31. JRLR094 NYANDONGO KANI SOLANGE CAROLE
32. JRLR087 ONANA GABRIEL CEDRIC
33. JRLR027 PANCHAYENOU MATAGNIGNI SYNTYCHE
34. JRLR020 PAUL MARCEL MAYAGUI
35. JRLY103 SIMO CHEGUEM PATRICIA OLIVIA



Les candidats admissibles munis **de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, **le vendredi 12 novembre 2021 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Friday 12 November 2021 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **jeudi 11 novembre 2021 à 15 heures 30 minutes.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Thursday 11 November 2021 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 09 NOV 2021

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE